
 

 

Kommunfullmäktige 
2021-06-15 

Fråga 

Efter maktskiftet 2018 avskaffade Alliansen de sommarjobb (feriejobb) som 
kommunen tillhandahållit i samarbete med näringslivet, vilket resulterade i att 
antalet kommunala sommarjobb mer än halverades.  

Efter otaliga förslag från S i syfte att öka antalet jobb biföll Alliansen i våras till 
slut ett S-förslag om att återinföra sommarjobb i samarbete med näringslivet. 
Dock verkar denna nya satsning vara okänd bland flera företagare som under 
tidigare styre tillhandahållit sommarjobb.  

 
Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt kommunalråd: 
 
- Hur många privata företag har tillfrågats om att tillhandahålla kommunala 
sommarjobb (feriejobb) 2021? 
 
Jonatan Hermansson (S) 

 

 

 


